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Referat 
 
Deltagere: PE, AEP, SH, PDF og TB 
 
1. Sidste referat 

 Referat fra bestyrelsesmødet 30.3.2017 – ingen bemærkninger udover at det gerne må skrives med sort 
skrift. 

 
2. Diverse info – Kolding Kommune-projekt for nye medlemmer over 60 år, vi springer over. 
 
3. WOC2020 (SH) 

 Info aften i KOK – Der skal sendes informationsmail ud til klubmedlemmerne. 
 
Susanne sender mail snarest om klubmøde 26/4 – afklaring af kompetencer via spørgeskema. 
Styregruppen har holdt hel-arbejdsdag, opstartsmøde. Primære punkt var afklaring af antal 
funktionsledere og opgavernes omfang. Afklaring af hvem der skal over og se VM i Estland i 2017, 
erfa-tur. 
 

4. Arrangementer (PE) 

 Find vej - status (markedsføring) – Line hjælper med facebook-markedsføring. Christian deler 
postkort ud i Vejen. 

 JFM – status sendes til funktionsledere 

 DM MTB-O 17-18/6 – Stensbæk/Marielund –tilladelser til om søndagen? 

 Miniklubaften om o-service.  
 
5. Korttegning (PE) 

 Gediminas – status, ophold Steen, økonomi – Per redegjorde for status. 

 Fælles tegnedag? Udskydes til efteråret. 
 
6. Sportslig (PDF) 

 Mandagstræning – fortsætter som alm. løbetræning 

 Børnetræning – Rekruttering, annoncering, vi arbejder med reklame i JV/Kolding Ugeavis 

 Onsdagstræning – voksentræning. Susanne har gennemført de første 2 runder med stor succes. 

 Banelægning – workshop gennemført og baner uddelegeret for resten af foråret. 

 Ungdomsløbere med trænerkursus - udskydes 

 Flytning af onsdagstræningen – prøves af 1 tirsdag i maj og diskuteres senere. 
 
7. Klubliv (TB) 

 Skt. Hans-løb – Perlen, Naturskolen – 21/6 – bespisning og betaling – normal egenbetaling. 
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 Landsfinale – udskydes… 

 Politik/Regelsæt for FB og hjemmeside, Line oplæg 
Referat – Line deltager – Fremadrettet vil vi køre med en Facebook-Side der fortæller om klubben 
og aktiviteter med implementering til hjemmesiden. Denne side kan ses af alle. Den nuværende 
Facebook-Gruppe vil være lukket kun for KOK-medlemmer. Line er tovholder for ændringen, der 
skal være en ”redaktion” – Tina og Peter er med fra bestyrelsen. Et par stykker mere spørges til 
redaktionen. Vi undersøger muligheden for et ”kursus” med Jacob Tolborg (fra ”Orienteringssjov”). 

 Implementering af ”lukket” side til referater og regnskab – er ved at være på plads. 
 
8. Udvikling af klubben 

 Ansvarsområder/kontaktpersoner – Struktur vedhæftet – blev gennemgået og forslag til nye blev 
tilføjet.   

 Eliteløbere – tilskud via KK, udskudt 

 Fremtidig træning i klubben, udskudt 
 

9. Økonomi (AP) 

 Aktier i DB – kassereren overvejer salg 

 Fuldmagtforhold? – ikke umiddelbart muligt at ændre på nuværende forhold 
 
10. Eventuelt – tilskud Tiomila?  Max. 5.000 kr. mod forventning om ekstra indtægter ved løb i efteråret. 

 
11. Møder 
Tirsdag 23. maj 
Tirsdag den 15. august 
 
 


